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Saksliste 
 
 
1: Godkjenning av stemmeberettigete. 
  
2: Godkjenning av: 

a) Innkalling 
b) Saksliste 
c) Forretningsorden 

 
3: Valg av: 

a) Dirigent 
b) Referent 
c) 2 medlemmer til å underskrive protokollen 

 
4: Behandle klubbens årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger. 
 
5: Behandle klubbens regnskap i revidert stand. 
 
6: Behandle forslag og saker. 
 
7: Fastsette:  

a) Medlemskontingent 
b) Treningsavgift 

 
8: Vedta klubbens budsjett 
 
9: Behandle klubbens organisasjonsplan 
 
10: Foreta følgende valg: 

a) Nestleder for 1 år 
b) 2 styremedlemmer, hvorav ett medlem er økonomiansvarlig og ett medlem er 

ungdomsansvarlig. Samt varamedlem. 
c) Valg av utvalgsledere 
d) 2 revisorer 
e) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 

representasjonsrett 
f) Valgkomite med leder, to medlemmer og ett varamedlem 
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Sak 4: Årsmeldinger for perioden 20.04.2022 – 19.04.2023 
 
 

a) ÅRSMELDING HOVEDSTYRET  
 
Organisasjon: 
 
Styret har bestått av: 
 
Leder:    Børge Moen 
Nestleder:  Anne Byfuglien Ulsrud 
Styremedlem:  Unni Hella Bakkemo 
Styremedlem:  Tord Linnerud 
Styremedlem:  Ola Holmestad (økonomiansvarlig) 
Styremedlem:  Selma Byfuglien Ulsrud (ungdomsrepresentant) 
Styremedlem:  Lars Elton Myhre (utvalgsleder alpint) 
Styremedlem:  Dag Owren (utvalgsleder langrenn) 
Styremedlem:  Arild Valle (utvalgsleder skiskyting) 
 
Det er i perioden avholdt sju styremøter. Utvalgene har rapportert sin aktivitet på hvert møte. 
 
Medlemsantall: 
Totalt antall medlemmer pr. 19.04.2022: 590 
 
Til sammenligning hadde vi 614 medlemmer på samme tid i fjor. 
 
 
Økonomi: 
Hovedstyre har det økonomiske ansvaret i klubben, herunder også i alle utvalg. Regnskapet er 
revidert og er tilgjengelig under årsmøtet slik at det kan studeres i detalj. Regnskapet blir 
gjennomgått under årsmøtet. 
 
Hovedlaget har ingen sponsorinntekter. Inntektene kommer fra medlemskontingenter og ulike 
tilskudd. 
 
Gjøvik skiklubb har en solid økonomi. Dette sikrer en forutsigbar drift, og gir muligheter for 
investeringer. 
 
Klubbens og undergruppenes regnskap for 2022 blir behandlet i sak 5. 
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Informasjonskanaler: 
Hovedstyrets informasjonskanal er klubbens hjemmeside. Ny hjemmeside ble tatt i bruk høsten 
2022. 
 
Utvalgene benytter i tillegg sosiale medier i sin kommunikasjon, Spond og Facebook. 
 
 
Sportslig aktivitet: 
En god snøvinter og ny heis i Hovdebakken har medført god aktivitet i klubben. Langrenn og 
alpint har gjennomført treninger med bra frammøte, og i tillegg til klubbrenn og 
klubbmesterskap, har Madshus Skimaraton, Øverbystafetten og Kikkanrennet blitt arrangert.  
 
Skiskyting har ikke hatt aktivitet i vinter, og gruppa er foreslått lagt ned.  
 
 
 
April 2023 
Leder hovedstyre 
Børge Moen 
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b) ÅRSMELDING LANGRENN  
 

ÅRSMELDING 
Gjøvik Skiklubb Langrenn 

2023 
 
 

 
 
 

Ingvild Flugstad Østberg 
 

Gullmedalje, stafett kvinner 
FIS verdensmesterskap, Planica, Slovenia 
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Langrennsutvalget: 
 
Utvalget har bestått av følgende: 
 
Dag Øystein Owren   Leder 
Dag Ivar Hovde   Sportslig leder 
Morten Stikkbakke   Økonomisk ansvarlig 
Frode Nordahl   Anleggsansvarlig 
Ingerid Lunde   Arrangementsansvarlig 
Trine Bråthen   Dugnadsansvarlig 
Tor Erik Schellerud   Sponsorer 
Knut Einar Jakobsen   Utvalgsmedlem 
 
Det har i perioden vært avholdt 10 langrennsutvalgsmøter. 
 
Sport 
GTL utarbeider egen årsrapport.  
 
GSK 
Sesongen 2022/ 2023 er over og med gode utsikter for fremtidige idrettslige prestasjoner. 
 
Organisering: 
Omfanget på aktiviteten i klubben i sesongen 2022/ 2023 har vært solid og god, men 
rekruttering og tilvekst er en utfordring. 
 
Rekrutt 
 Gruppa som består av løpere 8 år og yngre. Og har trent og hatt det moro på tirsdager. 
Antallet har ligget på ca 12-15 utøvere per trening noe som er i snitt 10 færre enn i fjor. 
Ansvarlige trenere har vært Marius Hilsen.  
Marius Hilsen fortsetter også neste år som trener for denne gruppa. 
 
Gruppe 1 
 (9- 10 år) har vært ledet av Gyda Katrine Moan med assistanse fra Lars Klevenberg, Altle 
Øverstad og Kristian Viberg. De har hatt trening en gang ukentlig fra høstferien og ut 
skisesongen. Antallet på denne gruppa har vært på 20-25 løper per trening som er en 
økning på 10 flere enn i fjord, men denne gruppa fikk en bra tilvekst fra rekrutt for denne 
sesongen. De aller fleste har deltatt jevnt på klubbrenn og noen har deltatt i sonerenn. På 
denne gruppa blir det nok trener skifte og noen av trenene rykker opp i gruppe 2. 
 
Gruppe 2 
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 (11- og12-åringene) har vært ledet av Geir Åge Ulsrud sammen med Leif Olav Ringli og 
Trond Østvold, samt at Selma Ulsrud har bidratt på mange treninger. Gruppe 2 har hatt  
godt treningsoppmøte med ca.18 løpere i snitt på hver trening.  
Bra aktivitet og 2 -3 treninger per uke, samt at mange har gått klubb løp og sone renn. 
Trenere på gruppe 2 vil rykke opp som trenere i gruppe 3 bortsett fra Trond Østvold. 
 
 
Treningsgruppene 4 
 (13 og 16år) har hatt Jon Arne Schjetne som ansvarlig trener. De har hatt med ca. 5 løpere 
på trening og de fleste av disse løperne er ute på sone- og landsrenn. Her har de fleste 
konkurrert jevnlig.  
Jon Arne gir seg som trener etter mange års innsats etter endt sesong, så her trenger vi en 
erstatter. 
15-og 16-åringene har også hatt regiontreningstilbudet kalt GTL-rekrutt gjennom hele året.  
Samt at de også har deltatt på klubbsamarbeid  
 
Sesongen 2022/ 2023 har 2 juniorer og 2 senior vært en del av regionsteamet Gjøvik Toten 
Langrenn, 2 løpere er en del av NTG-Lillehammer og en utøver på ski gymnaset i Meråker.  
 
Turrenngruppa har også denne sesongen drevet sin aktivitet som tidligere år, og vært bra i 
siget med 3 fellestreninger i uka. Her er det Vinjar Borge som er ansvarlig. 
 
Damegruppa ble dannet for 11 sesonger siden og aktiviteten har vært god. Ca. 20 aktive 
medlemmer i alderen 45 år og eldre. 
Felles trening på tirsdager. Treneransvaret har Erna Nyborg. 
 
Den nye trenings gruppa Junior og senior er for som ikke er med i GTL og som ønsker seg 
aktivitet og noen å trene sammen med uten at de føler seg presset til det ene eller det andre. 
Ansvaret for denne gruppa er Knut Einar Jacobsen.  
 
Samlinger: 
Trenings gruppene har avholdt nærsamling med utgangspunkt Øverby i barmarksesongen. 
15- og 16-åringene har vært invitert på deler eller hele av GTL-teamet sine treninger. 
 
I tillegg har mange av klubbens løpere deltatt på sommerskiskoler og samlinger i regi av 
Oppland skikrets. 
 
Sportslige resultater for sesongen 2022/2023 med ett grovt utdrag. 
 
Ingvild Flugstad Østberg  
 Er tilbake i verdenscupen og i VM sammenheng. 
Ingvild har prestert bra etter og vært uten av drift ett par sesonger og ser man sesongen 
under ett så ser dette veldig bra ut for kommende sesong. Resultater under Vm i Planica  
Ble det Vm Gull på stafetten, 5.pl 10 km skate, 7.pl på skibytte, 11.pl 30 km. 
Fra verdens cupen Davaos 2.pl 20 km skate, Toblach 3.pl 10 km skate samt en rekke gode 
plasseringer som har ent rett uten for pallen.  
Nm Vind skate 4.pl. Stafett GSK: 4 plass,  
WC Lathi 20 km klassisk: 11 plass 
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Nm Tolga :6 plass lagsprint,  9 plass 5 km klassisk, 6 plass 30 km klassisk intervallstart. 
Så dette kan bli moro mot OL i Cortina 2026 
 
Hedda Bakkemo senior 
Prestert meget bra i U 23 Nm i Brumunddal med en 3.pl på sprint  
Samt en 3. pl på sprint i Skandinavisk i Falun, Nc classic Åsen 29.pl 
Nc Sprint Åsen 20.pl 
25 plass på sprint WC renn Drammen 
Nm Tolga 6 plass lagsprint, 35 plass 5 km klassisk, 19 plass 30 km klassisk intervallstart. 
 
Susanne Sagstuen  
NC Veldre skate 32.pl, NC Åsen classic 39.pl, 
NM Vind. Stafett for GSK: 4 plass  
 
Tuva Bakkemo  
NC Gåla classic 25.pl, NC Gålå skate 36.pl 
 
August Hovde M 19-20 
 Startet sesongen med 1. pl. Birken løp 21 km i M18-19 år noe som holdt til en 20. pl. i elite 
klassa , 1.pl   i Saksumdal en opp, 1.pl i Ole Einar Bjørndalen Løpet 
Km gull skate Skeikampen, Km Bronse classic Gålå, Vingreom opp Bakke løp ski 1.pl 
Beste resultat fra Norges cupen på Lillehammer 19.pl, Nm Alta classic 48.pl.Nm Alta skate 
49.pl 
Nm Tolga: 36 plass lagsprint 
NM Tolga 10km 29.pl  
 
Wilma Isabell Stikkbakke Jenter 13  
Toten bank cupen 3.pl sammenlagt, Km Gålå sprint Bronse, Km Gålå classic Bronse  
34.pl ungdommens Holmenkol renn classic , 37.pl Ungdommens Holmenkol renn skate  
3.pl TotenBank cupen sammenlagt  
 
Adeline Stikkbakke Jenter 11 år  
Toten bank cupen sammenlagt 3.pl 
 
Edvind Skjellhaug Gutter 12 år  
Toten Bank cupen sammenlagt 4.pl 
 
Petter B Ulsrud Gutter 13 år  
Toten Bank cupen 3.pl sammenlagt  
 
Rikke Nordahl jenter 14 år  
 Toten Bank cupen sammenlagt 1.pl  
1.pl Øverbystafetten  
 
 Sina Hovde Jenter 15 år 
1.pl Saksumdal opp, Ole Einar Bjørndalen løpet nr1 , Vingerom opp 1.pl 
Km sølv classic Skeikampen  
1.pl Øverby stafetten, 1.pl Madshus stafetten   



Side 9 av 21 
 

3.pl cup avsluttinger karidalen   
Moseter cupen sammenlagt 6.pl 
 
 
 
Vera Skoglund jenter 16 år  
Moseter cupen sammenlagt 4.pl ,Km Sprint Gålå Sølv, Km classic Gålå sølv, 
Km Skeikampen skate Bronse , 1.pl Øverby stafetten, 1.pl Madshus stafetten  
Ungdoms Birken 11.pl , Hovdelansrennet ski cross 22.pl, Hovedlands rennet classic 19.pl 
 
 
Vårin Schjetne jenter 15 år 
Hovedlandsrennet classic 104. pl Hovedlands rennet ski cross 55.pl 
Moseter cupen sammen lagt 7.pl 
 
 
Økonomi/markedsarbeid: 
På markedsiden har en holdt inntektene på omtrent samme nivå som siste år, men det er 
større variasjon i drift og vedlikeholds kostnader enn tidligere.  Tor Erik Schjellerud og 
Morten Stikkbakke har holdt tak i dette og utført en god jobb her. Budsjettet for 2023 er 
basert på et overskudd på 6 000 kr,- (se budsjett/utgifter 2023 under) 
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Budsjett: 
 

 
 
Kjøpt i 2023: TV 17000-, speaker anlegg med mikrofon 11000,- kioskvogn (20.000,- ikke betalt 
enda) 
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Anlegg/vedlikehold: 
Vår dugnad: Rydding av kratt rundt skitraseen, plenklipping og børsting av rulleskianlegg. 
(hele sommeren) 
Kjøpt aluminium gjerder for bruk ved arrangement. 
I slutten av sesongen ble det kjøpt inn kiosk bu til salg av vaffel og pølser samt drikke. 
Investert i brukt mobilt lydanlegg. Lydmann justert inn nåværende anlegg. 
Innkjøp av 85 tommer Samsung tv for bruk i 1 etasje klubbhytta. Flyttet det andre opp i 2 
etasje. 
 
Se anlegg/vedlikehold i aksjonsliste: 
 

 
 
 
 
Arrangement:  
Øverbystafetten på rulleski ble arrangert siste onsdag i august.  2manns-stafett for klassene 

11år t.o.m 16 år. 21 lag deltok. 

  

Øverbystafetten : Ble arrangert  for 25. gang som vanlig en tirsdag kveld midt i mars. Dette 

ble nok en gang et fint arrangement der vi fikk mange gode tilbakemeldinger. Rennet ble 

avholdt under flotte forhold på Øverby. 64 lag deltok. 

  

Madhus Skimaraton gikk av stabelen søndag 19. februar. Endelig var vi tilbake til den 

opprinnelige traseen fra Raufoss via øvre Vardal til Øverby. Fint vær og føre. Til sammen 

111 fullførte den 42 km lange turen over åsen. 

Madhus Stuttmaraton  fra Øvre Vardal Idrettsplass. 
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Ca 90 trimere av stort og smått gjennomførte alt fra 1km til 14 km med god humør, under 

fine skiforhold. 

  

Klubbrenn: 

Det er gjennomført 9 klubbrenn i vinter. De aller fleste av disse under strålende 

vinterforhold og mye snø. Klubbmesterskapet ble gjennomført onsdag 23.feb.   Sesongens 

siste klubrenn ble gjennomført onsdag 23. mars, med besøk av Ingvild. Noe som var svært 

populært både hos store og små. 

120 forskjellige løpere har vært innom og fullført ett eller flere klubbrenn.  De aller fleste av 

disse har fullført 3 renn eller flere og har gjort seg fortjent til premie. 

 
Informasjon/PR-arbeid: 
Vår nye samarbeidspartner Sport1 Amundsen på CC var tilstede på et klubbrenn med utstyr 
og smørestøtte.  
 
Langrennsutvalget vil benytta anledningen til å takke alle våre sponsorer og 
samarbeidspartnere. 
 
Vi ønsker også å takke Arvid Viberg for godt samarbeid og gode løyper. 
 
Gjøvik 13. april 2023 
 
 
Dag Øystein Owren 
Leder Langrennsutvalget 
 
 
 

c) ÅRSMELDING ALPINT 
 

 

Årsberetning alpinutvalget Gjøvik Skiklubb sesongen 2022-
2023 
  
 
Styrets sammensetning: 
Leder: Lars Elton Myhre 
Økonomi: Mari Jeppestøl 
Morten Engen 
Roger Sølvsberg 
Tord Linnerud 
Camilla Berger  
Jarle Bakken  
Øyvind Bakke 
Marius Ensrud 
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Styrets arbeid: 
Det er med noen få unntak avholdt månedlige styremøter i alpinutvalget gjennom hele året.  
 
De viktigste sakene styret har arbeidet med er heisprosjekt, anlegg og drift av bakke, 
sportslige rammer og arrangement.  
  
Sportslig 
 
Klubben har denne sesongen hatt om lag 140 aktive løpere, fordelt i alderen 5-18 år. 
Hovedtyngden av volumet ligger i aldersklassene 6-11år. 
  
Vi har hatt følgende treningsgrupper gjennom 2022/2023 sesongen:  
U6: Trener Marius Ensrud 
U8: Trener Lars Elton Myhre 
U9: Trener Hans Marius Tessem 
U10/U12: Trener Ales Crnko, Lars Elton Myhre og Eline Andersen 
U14 - U16: Trener Sturla Gudbrandsen og Sondre Landmark 
Friski (7-12år): Trener Marius Bratberg, Sivert Løvseth Langedal, Børge Løvseth Langedal 
  
Treninger: 
 
Barmark: 
De eldste har kjørte ukentlige barmarkstreninger fra september. U12 har hatt tilbud om 
barmark gjennom hele sommeren, mens U10 kom i gang etter høstferien. 
 
Treninger på ski har i all hovedsak foregått i Hovdebakken, og startet opp fra og med uke 1 
2023. Vi har fått gjennomført det som har vært planlagt av treninger. Det har vært aktivitet 
med en eller flere treningsgrupper alle ukedager mandag-torsdag. 
 Sportslig resultater 
Klubben har hatt deltakere på en rekke aldersbestemte renn denne sesongen.  Geilo, Trysil, 
Hafjell, Bama alpinfestival i ÅL, Telenorlekene i Wyller, Kvitfjell og Kikkanrennet i Hovde 
blant annet.  
 
Det har vært fin fremgang og meget solid kjøring i alle treningsgrupper, Gjøvik Skiklubb 
gjør seg bemerket på renn og samlinger. Under Telenorlekene (uoffisielt NM for 12-
13åringer) deltok vi med 5 løpere, samtlige med topp 15 resultater i en eller flere grener.  
  
Rekruttering 
U6 gruppa er gratis og for barn i barnehagen, dette er et lavterkseltilbud som også i år har 
vært en fin rekrutterigsplattform. U8 gruppa med barn i første og andre klasse har også fått 
i gang flere nye medlemmer gjennom vinteren. Det ble avholdt skiskole i februar, hvor 15 
barn lærte seg å mestre ski og bakke, noen av disse har prøvd seg videre på 
treningsgruppene. 
Vi har ca 140 aktive medlemmer, noe oppgang fra i fjor. Dette skyldes både den 
kontinuerlige satsningen mot de aller minste, lite frafall og tilskuddet med friski-tilbud 
denne sesongen.  
Gjøvik Skiklubb Alpint har hatt 1 aktiv FIS løper denne sesongen. 
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Arrangement 

- Aktivitesuke på Øverby: dagtilbud for barn 6-10år siste uke før skolestart.  
-  Pommes frittes salg på Gjøvikmarken: dugnad med salgsbod til inntekt for klubben. 
- Offisiell åpning av ny heis 11.januar. Gratis hesikort, ordfører, media og mange 

støttespillere på plass for offisiell åpning og feriering av den nye heisen.  
- Kikkanrenn ble arrangert 18. februar i Hovdebakken. Forholdene var i overkant 

isete for mange, men arrangementet var knirkefritt gjennomført med god deltagelse. 
Mange foreldre stilte på dugnad denne dagen, veldig gledelig, 

 

Drift 
Ny heis stod klar for intern testkjøring 20.desember, og bakken ble åpnet for publikum 21. 
desember, dette var første sesongen på noen år hvor vi fikk til åpning før jul. Dette skyldes 
enorm innsats av dugnadsgjengen i  snøproduksjonsteamet. Kalde stabile temperaturer 
samt ingen større maskinsvikt var til god hjelp for å få til dette. Aldri før har vi laget mer 
snø, aldri før har bakken vært så fin til åpning, og aldri før har forholdene har vært like fine 
gjennom hele sesongen. Det planlegges kjøring gjennom påsken, når vi stenger for våren 
vurderes forløpende. Vi havner på godt over 100 driftsdager og har hatt rekordomsetning.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Økonomi 
Når det gjelder økonomien for 22/23 så MARI: Fylle på med tall fra desember og marken? 
  

Type salg eks mva mva ink mva 

Treningsavgift 130 400  130 400 

Heiskort/keycard 501 985 62 488 564 473 

Kiosk 79 127 11 962 91 090 

Skiskole 18 750 2 250 21 000 

SUM 730 263 76 700 806 963 

 
 
Prosjekter og utvikling:  
 
Prosjektet med å få på plass ny heis har vært massivt for klubben. Det har vært uvurderlige 
bidrag fra mange i styret, Tord Linnerud og Roger Sølvsberg har vært primus motor for 
dette prosjektet og lagt ned en enorm innsats og entusiasme for å få det i havn. Heisen er 
flyttet ca 15 meter til nord-nord-vest, med påstigning ute på flaten ved Fastland. Avstigning 
er dratt noen meter høyere opp på toppen. Disse grepene har gjort heisen og bakken mer 
brukervennlige. Det er gjort en omfattende gravejobb på toppen, hvor det er tilført om lag 
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300 lastebillass med masser for å bygge opp og planere ny avstigning. Prosjektet ble 
ferdigstilt akkurat i tide til sesongåpning, og innenfor budsjettrammen.   
 
Det ble kjøpt inn og installert høyttalersystem i bakken, dette brukes for musikk og 
speakertjeneste og har vært en fin tilvekst til anlegget. 
 
Alpingruppa gikk til anskaffelse av nytt elektronisk heiskortsystem, som har bidratt til 
profesjonalisering av anlegget, samt sikret brukerstatistikk. 
 
Klubben investerte i oppgradering av parken med nye hopp, railer og terrengjusteringer. 
Her fikk vi fin hjelp av Gjøvik Brettklubb, resultatet ble godt og har uten tvil vært en positiv 
faktor som har fått flere barn og unge i bakken. 
 
Nytt tidtakningssystem ble kjøpt inn for bruk på trening og muligens renn i fremtiden.  
 
Drift: 
 
Drift av den nye heisen har gått smertefritt, med svært lite oppstartsproblemer. Heisen har 
svart opp til forventningene. Sikkerhetsstyringssystemet for Hovdebakken er kontinuerlig 
utviklet. Treningstraseen har blitt utvidet ved at heistraseen er flyttet, dette gjør det 
enklere og tryggere å sette to løyper ved side av hverandre.  
 
Joakim Hansen sertifiserte seg til driftssjef høsten 2022, og har hatt ansvaret for drift av 
bakken. Noe av heiskjøringen er gjort på dugnad, mens det aller meste av tiden har det vært 
lønnet personell i bakken.  
 
Fremtidige prosjekter: 
 

- Det er gjennomført befaring med TechnoAlpin for å utrede mulighetene for nytt 
snøproduksjonanlegg. Vi er helt i tidlig fase, oppstart tidligst 2024. 

 
- Planer om ytterligere massetilførsel og planering ved avstigning, samt planering av 

treningstrase.  
 

- Videre utvikling av friski parken.  
 

- GPS system til tråkkemaskin for å kunne ha kontroll på snømengde og effektivisere 
snøproduksjon. 
 

- Overvåkningskamera over heistraseen. 
 

 
 
Gjøvik 31.03.2023 

Lars Elton Myhre, leder alpinutvalget 
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d) ÅRSMELDING SKISKYTING 

 
 
Organisering: Skiskytterutvalget har i 2022 bestått av: Arild Valle (leder, kasserer), Jo Are 
Eriksen (styremedlem), Frode Nordal (materialforvalter).  
 
Møter: Styre har i løpet av 2022 avholdt tre styremøter.  
 
Utøvere: 1 junior utøver (M19) som er med i Team Blåne på Lillehammer. Fra aug 2022 har 
utøver vært langtidsskadet og ikke kunne deltatt i renn i skiskyttersesongen 2022/2023.  
 
Aktiviteter: Det har vært lite aktivitet i skiskyttergruppa i 2022 med bare en aktiv utøver. 
Ingen organisert trening. Den aktive utøveren har vært med i Team Blåne på Lillehammer 
og deltatt i norgescup M19. I teamet er det godt kvalifiserte trenere og det lages 
trening/utviklingsplan pr. utøver. Teamet har arrangert flere testløp og hatt flere samlinger 
med og uten overnattinger.  
 
Sportslig Resultater 2022/2023 Sondre R. Valle på Team Blåne, har holdt et godt nivå i 
Norgescup M19 vinter/vår 2022 med stabile resultater. Plasseringene har vært mellom 20 
og 28 i alle renn.  
 
Økonomi 2022: Gruppa har en sunn økonomi i 2022, selv om inntekter bare var på 9.602,- 
som gav et underskudd på 5.118,-. Lån til gruppa fra hovedutvalget i 2014 blir helt 
nedbetalt i 2023, ved at det ikke mottas støtte til utvalget. Utgiftene har vært startavgifter, 
reisestøtte for norgescup renn og innkjøp av skudd. Inntektene er kommet gjennom støtte 
fra hovedutvalget.  
 
Organisering 2023: Skiskytterutvalget ønsket for 2023 å sette utvalget på pause for å se 
an om interessen for skiskyting i klubben kunne ta seg opp etter pandemien hvor 
interessen har vært meget lav. Responsen fra hovedutvalget på dette ønske var at utvalget 
skulle utarbeide en innstilling på videre drift av skiskyttergruppa. I innstillingen foreslås 
det at utvalget legges ned, med mindre andre i klubben melder sin interesse for å gå inn i 
utvalget. Bakgrunnen for forslaget er erfaringen med rekruttering som de siste årene har 
gitt lite uttelling og at to av utvalgets tre medlemmer nå går ut av gruppa etter flere års 
deltagelse. Det er også tatt i betraktning at det drives godt i flere andre skiskytterklubber i 
nærområdet som har lenger erfaring med drift av skiskyting og som i tillegg har egne 
skiskytteranlegg. Blir det avvikling av skiskytterutvalget, har utvalget et ønske om å støtte 
skiskytter satsingen som gjøres i OSSK (Oppland Skiskytter Krets) ved å tilby klubbens 
våpen og øvrig skiskytter-materiell til en rimelig pris til de klubbene i OSSK som skulle ha 
behov for det. Dette arbeidet har utvalgets 2022 medlemmer sagt seg villig til å hjelpe til 
med.  
 
16.04.2022  
Leder Gjøvik Skiklubb skiskyting  
Arild Valle 
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Sak 5: Behandle klubbens regnskap i revidert stand. 

 
Forslag til vedtak: Regnskapet Gjøvik Skiklubb for 2022 godkjennes. 
 
 

Sak 6: Behandle forslag og saker. 

 
Følgende saker er meldt inn til styret for behandling på årsmøtet innen fristen: 
 

6.1 Avvikling av skiskyttergruppa 
Det vises til vedlagte innstilling fra Skiskytterutvalget hvor de innstiller på å avvikle 
skiskyttergruppa. 

 
Forslag til vedtak: Skiskytter gruppa avvikles. 
 
 
 
6.2 Klubbhus for langrennsgruppa 
Innmeldt sak fra Cecilia Sjølund på vegne av en gruppe foreldre i langrennsgruppa. 
 
Avdeling langrenn har et stort behov for et klubbhus. 
Eksisterende klubbhus er ikke stort nok til å huse våre aktive barn og ungdommer. 
Klubben arrangerer mange gode aktiviteter som f.eks kveldsmat, men har ikke plass 
til å samle alle. Ved avslutninger må barn, ungdom, trenere og foreldre stå ute å spise 
kake, til tross for mange kuldegrader. Dette er ikke en løsning som skaper samhold 
og klubbfølelse.  
Klubben kan ikke samordne større samlinger, skape sosialt samvær mellom foreldre, 
trener og barn. Klubben er også forhindret til å arrangere større renn, da vi ikke har 
mulighet å tilby garderobe eller dusj. 
Det er holdt et møte med kommunen og frivillighetssentralen i mars 2023. De stilte 
seg positive til å se på en løsning om deling av Øverby caféen. Dette har visst nok 
vært oppe på bordet tidligere år, men har ikke blitt fulgt opp som vi kan skjønne det. 
Ønsket vedtak: Vi ønsker at det velges en person som jobber videre med dette. Vi har 
en konkret oppfordring fra kommunen og frivillighetssentralen, om å komme med 
forslag på hvordan vi ser for oss bruket av cafeen.  
Vi foreslår at personen som tar tak i dette, ikke er et medlem av langrennsutvalget. 
Begrunnelse til dette er at vi ønsker en person uten bakgrunnshistorie i saken, og 
som stiller med ny energi og blanke ark. 
 
 

 
Forslag til vedtak:  
Forslaget berører kun medlemmene i langrennsgruppa, og forslaget må derfor 
behandles i langrennsutvalget. 
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6.3 Økt aktivitet og samhold i langrennsgruppa 
Innmeldt sak fra Cecilia Sjølund på vegne av en gruppe foreldre i langrennsgruppa: 
 
Det er mange foreldre som ønsker større aktivitet og samhold i gruppa. Aktiviteter 
som større samlinger, felles mål om turrenn og lignende samt samhold på tvers av 
grupper og klubber. 
Ønsket vedtak: Vi ønsker at det settes opp en foreldregruppe. Foreldregruppen 
samler informasjon, skaper ideer til økt samhold og aktiviteter. Gruppen melder inn 
forslag om tiltak til langrennsutvalget. 
Vi foreslår at Anette Brusveen starter denne foreldregruppen. 
 
Forslag til vedtak:  
Forslaget berører kun medlemmene i langrennsgruppa, og forslaget må derfor 
behandles i langrennsutvalget. 
 
 
6.4 Informasjon om strategi, mål og visjoner i langrennsgruppa 
Innmeldt sak fra Cecilia Sjølund på vegne av en gruppe foreldre i langrennsgruppa: 
 
Det savnes informasjon om strategi, mål og visjoner for langrennsavdelingen. Vi 
ønsker at det deles informasjon om hva som tas opp og blir besluttet i 
langrennsutvalget. Vi ønsker også få mulighet til å melde inn saker i forkant av disse 
møtene for å få muligheten til å påvirke klubbens utvikling.  
Generelt bedre kommunikasjon, deling av informasjon og at det aktivt hentes inn 
informasjon fra medlemmene (langrenn). 
Ønsket vedtak: Sende ut informasjon i forkant av møtene for å høre om det er ting 
som bør bli vurdert i langrennsutvalget. Sende ut referat fra møtene. 
 
Forslag til vedtak:  
Forslaget berører kun medlemmene i langrennsgruppa, og forslaget må derfor 
behandles i langrennsutvalget. 
 
 
6.5 Læring på tvers av grupper 
Innmeldt sak fra Cecilia Sjølund på vegne av en gruppe foreldre i langrennsgruppa: 
 
Vi mener vi har mye å lære fra alpingruppa når det gjelder søknader og 
gjennomføring av prosjekter.  
Ønsket vedtak: Vi ønsker oss en søknadsansvarlig og pådriver for ulike prosjekter og 
arrangement. Vi har ikke forlag til person her, men kanskje noen vil melde seg på 
årsmøtet? 
 

 
Forslag til vedtak:  
Forslaget berører kun medlemmene i langrennsgruppa, og forslaget må derfor 
behandles i langrennsutvalget. 
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Sak 7: Fastsette:  

a) Medlemskontingent 
Medlemskontingentene er i dag: 
Støttemedlem: kr. 100,- 
Enkeltmedlem:  kr. 300,- 
Familiemedlem:  kr. 500,- 

 
Forslag til vedtak: Medlemskontingent for neste år endres ikke. 
 

b) Treningsavgift 
 
Forslag til vedtak:  
Årsmøtet gir utvalgene fullmakt til å fastsette treningsavgifter for neste år. 
 
 

Sak 8: Vedta klubbens budsjett 

 
Forslag til vedtak: Budsjett Gjøvik Skiklubb for 2023 Gjøvik Skiklubb godkjennes 
 
 
 

Sak 9: Behandle klubbens organisasjonsplan 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gjøvik skiklubb er organisert på følgende måte: 
 
Årsmøtet er klubbens øverste myndighet, og avholdes hvert år etter endt skisesong. 
 
Hovedstyre er klubbens øverste myndighet mellom årsmøtene. Hovedstyret består av leder, 
nestleder, 4 styremedlemmer hvor av ett styremedlem innehar rollen som økonomiansvarlig og 

Årsmøtet 

Hovedstyre 

Alpinutvalget Langrennsutvalget 

Alpingruppa Langrennsgruppa 
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ett styremedlem innehar rollen som ungdomsrepresentant. I tillegg vil leder av enkelt gruppe gå 
inn som styremedlemmer i hovedstyre. Til sammen utgjør hovedstyret i dag 9 medlemmer. 
 
Hver gruppe (utvalg) som opprettes skal ha et gruppestyre på minst tre medlemmer, hvor 
gruppestyret ivaretar funksjonene leder og økonomiansvarlig. Utover dette har gruppene 
fullmakt til å organisere gruppestyrene etter behov. 
 
Forslag til vedtak: Organisasjonsplan for Gjøvik Skiklubb for 2023 godkjennes. 
 
 

Sak 10: Foreta følgende valg: 

 

Valg av styre og komiteer 2023-24 
Valgkomiteens innstilling 
 
Valgkomiteen har bestått av Øistein Lunde (leder), Tord Linnerud, Elling Langedal og Roger 
Sølvsberg (varamedlem).  
Komiteen startet sitt arbeid i starten av februar. Samtlige sittende tillitsvalgte er forespurt 
om de ønsker gjenvalg. I tillegg er det avholdt samtaler med en rekke aktuelle kandidater til 
verv. 
Fra skiskytterutvalget har det kommet tilbakemelding om at utvalget foreslås nedlagt. På 
bakgrunn av dette fremmer valgkomiteen ikke noe forslag til nytt skiskytterutvalg eller 
styremedlem fra skiskyting. 
 
Årsmøtet skal foreta følgende valg: 
 

Styre 
Leder 
 

Børge Moen Gjenvalg, 2 år 

Nestleder 
 

Jarle Bakken Ny, 1 år 

Styremedlem 
 

Unni Hella Bakkemo Gjenvalg, 2 år 

Styremedlem 
 

Tord Linnerud Gjenvalg, 1 år 

Styremedlem (økonomi) Ola Holmestad Ikke på valg 
Styremedlem, 
ungdomsrepr. 

Selma Byfuglien Ulsrud Gjenvalg, 2 år 

Styremedlem, leder 
langrenn 

 1 år 

Styremedlem, leder alpint Lars Elton Myhre Gjenvalg, 1 år 
Varamedlem 
 

Roger Sølvsberg Gjenvalg, 1 år 
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Alpinutvalget 
Leder Lars Elton Myhre Gjenvalg, 1 år 
Medlem Øyvind Nordberg Bakke Gjenvalg, 1 år 
Medlem  Mari Jeppestøl Gjenvalg, 1 år 
Medlem Marius Ensrud Gjenvalg, 1 år 
Medlem Jarle Bakken Gjenvalg, 1 år 
Medlem Camilla Berger Gjenvalg, 1 år 
Medlem Tord Linnerud Gjenvalg, 1 år 
Medlem Roger Sølvsberg Gjenvalg, 1 år 
Medlem Morten Engen Gjenvalg, 1 år 

 
 
 

Langrennsutvalget 
Leder  1 år 
Medlem   1 år 
Medlem   1 år 
Medlem  1 år 
Medlem  1 år 
Medlem  1 år 
Medlem  1 år 

 

Kontrollkomitè 
Leder Kai Robert 

Jakobsen 
Ny, 1 år 

Medlem Øistein Lunde Ny, 1 år 
 

Valgkomitè  
Leder  1 år 
Medlem   1 år 
Medlem  1 år 
Varamedlem  1 år 

 
Årsmøtet skal i tillegg utnevne valgkomite med leder, 2 medlemmer og varamedlem.  
 
Videre foreslår valgkomiteen at styret gis fullmakt til å utnevne/gjøre eventuelle endringer 
i grenkomiteene i perioden, samt utnevne representanter til overordnede 
organisasjonsledds årsmøter og ting.  
 
Gjøvik, 16.04.23  
Valgkomiteen i Gjøvik Skiklubb  
Øistein Lunde (leder), Tord Linnerud, Elling Langedal og Roger Sølvsberg (varamedlem 
 


